
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 60 

z LX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 9 lutego 2024r. 

w Urzędzie Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto 9 lutego 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Wioleta Mucha 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Bryg. Łukasz Kapinos – komendant PSP w Mielcu 

5. St. Bryg. Andrzej Marczenia – z-ca Podkarpackiego Komendanta Wojewódzkiego 

PSP 

6. Kierownik GOPS – Janina Forczek 

7. Pracownik UG – Dorota Sowa 

1. Otwarcie LX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 
 

Radny Bugaj – przewodniczący Rady Gminy dokonała otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników posiedzenia oraz stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek. 

 



Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Jan Polak, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, 

Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Czaja, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do korzystania z pomocy społecznej w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała ta była procedowana na poprzedniej sesji, ale 

została uchylona przed nadzór wojewody i musimy podejmować ją od nowa. 

Pani Forczek odczytała treść projektu uchwały. 

Radna Banik przedstawiła opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek        

w szkole i w domu” na lata 2024-2028”..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Jan Polak, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, 

Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Czaja, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń 

Uchwała Nr LX/405/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości 

mienia komunalnego w celach zamiany.  

Pan Wójt poinformował, że zamiana dotyczy  nieruchomości składających się z 5 działek,       

z czego 2 należą do gminy, leżące przed przepompownią ścieków, a 3 do prywatnego 

właściciela położone wzdłuż drogi gminnej koło Jubilatki. Chcąc wykonać przebudowę tej 

drogi wraz z chodnikiem na całym odcinku drogi  niezbędne jest nabycie tych 3 działek na 



wysokości sklepu Jubilatka. Droga ta będzie poszerzona (od 4,80 - 5,20 m w zakresie jezdni), 

będzie chodnik, aby mieszkańcy mogli bezpiecznie z niej korzystać, bo jest to bardzo 

uczęszczana droga w Czerminie. Łączy ZSP, Kościół, cmentarz i zasadnym jest realizacja 

tego zadania. 

Radna Banik wyraziła opinie Komisji wspólnej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości mienia 

komunalnego w celach zamiany .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Jan Polak, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, 

Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Czaja, Paweł Pisarczyk, Władysław Soboń 

Uchwała Nr LX/406/2024 – jak załącznik do protokołu. 

Pan Wójt powitał zaproszonych na sesję gości z Państwowej Straży Pożarnej, informując, że 

po sesji będzie przekazanie dla OSP agregatu pompowego. Nawiązał do sytuacji z 2019r.           

w Ziempniowie, w której uczestniczyli i całą akcją dowodzili obecni na sesji Panowie strażacy. 

Podczas tej sytuacji niezbędne było użycie specjalistycznego sprzętu i pomp. Dzięki wsparciu 

udało się obronić mieszkańców przed zalaniem. Wymienił dwa zadania realizowane w ramach 

ochrony przeciwpowodziowej: dzisiejsze przekazanie pompy i dla Ziempniowa miało miejsce 

przekazanie pompy wysokowydajnej. Wyraził podziękowania za bardzo dobrze układającą się 

współpracę jednostek OSP a PSP, dzięki czemu jednostki są doposażone m.in. w sprzęt 

hydrauliczny dla Trzciany, współpraca w trudnych czasach pandemii, AFS, wypadki drogowe, 

czy wojna na Ukrainie. Zauważył, że ostatnie 5 lat kadencji to duży postęp w wyposażaniu 

jednostek OSP. Trzciana i Czermin - jednostki z krajowego systemu były wyposażane dobrze, 

ale mniejsze jednostki słabo. Dzięki przychylności radnych udało się dofinansować zakup 

sprzętu dla strażaków. Pozyskano samochody dla jednostek, co w znacznym stopniu poprawia 

bezpieczeństwo mieszkańców. Każda jednostka ma samochód. Podziękował gościom za 

przychylność, determinację i poświęcony czas dla Gminy Czermin. Poinformował, że 

przekazanie sprzętu odbędzie się po sesji, przed Domem Strażaka w Czerminie. 

Głos zabrał Pan Marczenia, który poinformował, że sprawa pompy toczy się już od powodzi 

2019r. Wtedy to Pan Wójt złożył wniosek, ale przekazanie takiego sprzętu nie jest łatwe. W 

zasobach straży musi być sprzęt zabezpieczający inne powiaty i województwo. Sprzęt ten jest 

w systemie krajowym. Pismo skierowano do Gen. Bartkowiaka, który wyraził zgodę, ale pod 

warunkiem znalezienia sprzętu zabezpieczającego nie tylko powiat mielecki, ale i inne powiaty. 

Teraz sprzęt uzupełniono i dzisiaj można ten sprzęt przekazać gminie Czermin, dla OSP 

Czermin, który będzie służył  nie tylko gminie, ale na terenie całego powiatu. Nawiązał do 

powodzi ”stulecia”, gdzie takiego sprzętu wówczas nie było, a pierwsze tego typu pompy 

wyprodukowano na WSK Mielec. W 2008 roku została zmodernizowana i służyła poza 



granicami kraju, m.in. w Bośni. Pompa ta ma służyć w szczególności gminie Czermin, bo           

w tym rejonie przepływa największa rzeka w kraju. Taką pompę ma już gmina Borowa, Padew, 

a jednostka OSP Ziempniów, od Pani Wojewody, w dowód wdzięczności za pomoc                             

i zaangażowanie w walkę z afrykańskim pomorem świń otrzymała taki sprzęt. Podziękował za 

możliwość uczestnictwa w sesji, uznając, że przekazanie takiego sprzętu to historyczna chwila. 

Radny Zając, jako Komendant Gminny wyraził podziękowania w imieniu społeczności 

strażackiej i mieszkańców gminy Czermin. 

 

5. Zamknięcie obrad. 
 

Pan Przewodniczący zamknął obrady LX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Czermin. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


